

# CANSTORM SA HT

Slip-resistant, self-adhesive, high temperature resistant roofing underlayment



CANSTORM SA HT is a high temperature resistance self-adhered roofing underlayment for sloped roof and metal roof applications. Especially made to keep the internal roof space and wall cavities dry and protected from ice dams. Equipped with a slip-resistant top layer to ensure roofers have a stable footing during installation. Its polymer-based adhesion ensures ease of application without primer at low temperatures.

- 1 Provides protection from storms, hail, ice-dams, wind-driven rain, snow and water.
- 2 High flexibility for superior performance.
- 3 Glass fiber-reinforcement.
- 4 Anti-slip surface for increased safety during installation.
- 5 Watertight sealing.



# CANSTORM SA HT

Membrane de sous toiture autocollante, antidérapante et résistante aux hautes températures.



CANSTORM SA HT est une sous-couche de toiture auto-adhésive résistante aux hautes températures pour les applications sur toits en pente et toiture métallique. Spécialement conçu pour garder l'espace interne du toit et les cavités murales au sec et protégés des barrages de glace. Équipé d'une couche en surface antidérapante pour protéger les couvreurs lors de l'installation. Son adhérence à base de polymère garantit une application facile sans apprêt à basse température.

- 1 Fournit une protection contre les tempêtes, la grêle, la glace, la pluie, le vent et la neige.
- 2 Grande malléabilité pour des performances supérieures.
- 3 Renfort en fibre de verre.
- 4 Surface antidérapante pour une sécurité accrue lors de l'installation.
- 5 Scellage étanche



**Canleaf**  
BUILDING MATERIALS